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  שלום ושבוע טוב לכולם, 

 אורן לביא. הצלחתו הצלחתנו.  –נפתח בברכות למנכ"ל משרד החקלאות החדש 

לקראת חוק ההסדרים אנו נמצאים בסבב דיונים עם אנשי משרד החקלאות. לשמחתנו עם  
. שינוי מבורך שלצערי הנהלת  שבנו לעבוד יחד עם אנשי המקצועהחלפת השר והמנכ"לית  

אנו מנסים לשנות את הגזרות שנכנסו לחוק ההסדרים המשרד הקודמת לא השכילה לעשות.  
 ולצערי הם מורכבים ורבים. 

 רק כמה מהם:  אמנה

 שינוי הסדרים בנושא ייבוא בשר )בקר ועוף( וביצים.  .1
 תיקון חוק הגנת הצומח  .2
 שינוי חוק מועצת הצמחים ומועצת אגוזי האדמה.   .3
 החרגה מהפטור החקלאי של הסדרים בעניין העופות.  .4

כל אחד מהסעיפים הוא מגה אירוע ואנו יחד עם אנשי השר פועלים ללא לאות לשנות  
 ולתקן.  

ביום שני שעבר התכנסה וועדת הכלכלה של הכנסת לדיון מיוחד בנושא מחיר החלב. היה  
ועתיד הסתיים  לא  והוא  כשעתיים  של  מעניין  תובנות    דיון  מספר  כחודש.  בעוד  להימשך 

מהדיון:   ממחיר  מעניינות  יקר  המיובא  החמאה  המחיר  בארץ.  המיוצר  חברות  החמאה 
 המייצרות חלב במחיר מפוקח לא בהכרח מרוויחות מכך. בכל מקרה הדיון ימשך. 

בענף   הרפורמה  בעניין  המו"מ  לקראת  ראשונה,  עבודה  לפגישת  נפגשנו  רביעי  ביום 
צוות   נכחו  יפרח    4החקלאות. בפגישה  יחד עם הצוות )שי חג'ג, דובי אמיתי, עמית  ואנוכי( 

לחברי  נציג  אנו  החקלאות.  משרד  ואנשי  ואילנה(  צור  בן  עמית  סופר,  )בועז  המקצועי 
 המזכירות הערב את הדברים. 

אבל האווירה  לאחר שבוע גשום, ולקראת חג ט"ו בשבט החל מחר, בהחלט יש מאבק לפנינו  
 רוח הגזרה הסעיפים לשנות אתאחרת ואנו כולנו תקווה שנצליח לפחות בחלק מ 

 
 אנו נמשיך להיאבק למענכם, 

 חורף גשום,  
 

 אבשלום )אבו( וילן

 

מזכ"ל התאחדות 
 חקלאי ישראל


